
Angelozzi: Interesujemy się Riccim. Iturbe poza zasięgiem
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Kilku piłkarzy Romy wciąż nie jest pewnych swojego pozostania w zespole,

mimo że do zamknięcia okna transferowego pozostały tylko cztery dni. Do

takich graczy należy Federico Ricci, który był bliski przejścia do Atalanty,

ale którym zaczęło interesować się też Sassuolo. Tymczasem trener tego

klubu, Di Francesco, określił Iturbe "interesującym nazwiskiem". Portal 

laroma24.it postanowił wyjaśnić sytuację, kontaktując się z dyrektorem

technicznym Neroverde, Guido Angelozzim.

Dyrektorze, Iturbe może wylądować w Sassuolo, być może na

wypożyczenie? Di Francesco mówił dziś o nim, określając, że byłby

"interesującym nazwiskiem".

- Kto zapłaci wynagrodzenie Iturbe? Pytam ciebie... Tutaj mamy parametry płacowe,

których należy przestrzegać. Nie wiem, zarabia zbyt dużo. Gracze jest bardzo dobry,

ale nie w naszym zasięgu.

Ricci?

- Jest chłopakiem, którego obserwujemy i zobaczymy jak się to zakończy. Podoba

nam się i od pewnego czasu mamy go na oku. Mamy świetne relacje z Romą i

pozyskaliśmy z niej w ostatnich latach wielu graczy.

Wracając do Iturbe, mógłby być wisienką na torcie dla Di Francesco?

- Di Francesco zasługuje na znacznie więcej. Musimy pozostać w naszym wymiarze i

w naszych parametrach.

Jednak, jeśli Roma opłaciłaby całe wynagrodzenie?

- W tej sytuacji rozmowa byłaby inna...
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